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Protokół 

z obrad komisji wspólnej  Rady Gminy Trąbki Wielkie 

z  9 marca 2016 roku 

 

Rozpoczęcie obrad – godz. 16.00 

Zakończenie obrad – godz. 18:20 

 

Posiedzenie  rozpoczęło się w sali konferencyjnej Urzędu Gminy w Trąbkach Wielkich. 

Posiedzenie  otworzył Przewodniczący  Rady Zbigniew Leszczyński . 

Ponadto w komisji  uczestniczy:  Zofia Gorzyńska – Skarbnik Gminy, Izabela Węgrzyńska – referent 

ds. zagospodarowania przestrzennego. 

Przewodniczący Rady na podstawie listy obecności poinformował, że brakuje Radnych: Wiolety 

Frydrych, Marka Czerwińskiego i Jana Selke. Ustawowy skład Komisji Wspólnej Rady Gminy  

wynosi 15 radnych. 

Listy obecności, radnych stanowi załącznik Nr 1 do protokołu. 

Przewodniczący Komisji poinformował, że na dzisiejszym posiedzeniu komisji  zostaną omówione 

materiały sesyjne. Zaznaczył, że Wójt Gminy dojdzie do posiedzenia komisji – teraz przyjmuje 

interesantów.  

Odczytał proponowany porządek najbliższej sesji Rady Gminy: 

1. Sprawy regulaminowe: 

- Otwarcie i stwierdzenie prawomocności obrad; 

- Zatwierdzenie porządku obrad; 

- Przyjęcie protokołu z XXI zwyczajnej sesji Rady Gminy Trąbki Wielkie. 

2. Wręczenie decyzji o przyznaniu stypendiów naukowych, artystycznych i sportowych młodzieży szkół 

podstawowych i gimnazjum; 

3. Informacja Wójta Gminy Trąbki Wielkie o pracach między sesjami Rady Gminy; 

4. Przedstawienie sprawozdań Rady Gminy Trąbki Wielkie za 2015 rok: 

a) Sprawozdanie Komisji Ekonomicznej i Rozwoju Gospodarczego  Rady Gminy, 

b) Sprawozdanie Komisji Rolnictwa, Ochrony Środowiska i Spraw Społecznych Rady Gminy, 

c) Sprawozdanie Komisji Kultury, Oświaty, Sportu i Zdrowia Rady Gminy,  

d) Sprawozdanie Komisji Rewizyjnej Rady Gminy, 

5. Podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu Gminy Trąbki Wielkie na rok 2016 - referuje Pani Zofia 

Gorzyńska Skarbnik Gminy; 

6. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej na lata 2016-2030 - referuje Pani 

Zofia Gorzyńska Skarbnik Gminy; 
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7. Podjęcie uchwały w sprawie zaliczenia drogi do kategorii dróg gminnych  – referuje Pan Błażej Konkol 

Wójt Gminy; 

8. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia „Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 

zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Trąbki Wielkie w 2016  roku”- referuje Pan Błażej 

Konkol Wójt Gminy; 

9. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości położonych w Trąbkach 

Wielkich - referuje Pan Błażej Konkol Wójt Gminy; 

10. Podjęcie uchwały w sprawie powołania przedstawicieli Rady Gminy na członków Gminnej Rady 

Działalności Pożytku Publicznego w Trąbkach Wielkich - referuje Pan Błażej Konkol Wójt Gminy; 

11. Podjęcie uchwały zmieniająca uchwałę nr 63/VII/2013 z dnia 8 lipca 2013 r. w sprawie określenia terminu, 

częstotliwości i trybu uiszczania opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi - referuje Pan Błażej 

Konkol Wójt Gminy; 

12. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na Przewodniczącego Rady Gminy Trąbki Wielkie - 

referuje Pan Marek Czerwiński Przewodniczący Komisji Rewizyjnej; 

13. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany części miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego obrębu Trąbki Wielkie, Gmina Trąbki Wielkie – referuje Pan Błażej 

Konkol Wójt Gminy; 

14. Interpelacje i zapytania radnych; 

15. Wystąpienia sołtysów; 

16. Wolne wnioski.   

 

Zaproponował, aby w pierwszej kolejności została omówiona uchwała w sprawie przystąpienia do 

sporządzenia zmiany części miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego obrębu Trąbki 

Wielkie, Gmina Trąbki Wielkie - poz. 13 proponowanego porządku obrad. 

Radni wyrazili na powyższe zgodę.  

 

Przewodniczący Rady udzielił głosu Pani Izabeli Węgrzyńskiej, która kolejno przystąpiła do 

uzasadnienia potrzeby podjęcia uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany części 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego obrębu Trąbki Wielkie, Gmina Trąbki Wielkie 

Poinformowała, że zmianą objęty jest teren usługowo – przemysłowy. Zmiana dotyczy tylko i 

wyłącznie parametrów, teren nadal zostanie przemysłowo – usługowy. 

Przewodniczący poinformował, że podczas przygotowywania porządku sesji z rozmowy z Wójtem 

Gminy uzyskał informacje o innej zmianie a mianowicie dotyczącej szerokości dróg. Dlatego też 

uważa, że jeżeli zmiana ta nie dotyczy dróg gminnych to proponuje, aby wyłączyć projekt tej uchwały 

z porządku sesji. Uważa, że Rada wcześniej nie zapoznawała się z tym tematem a uchwały 

zagospodarowania przestrzennego wymagają wnikliwego zapoznania się przez radnych. 

 



  3 

Pani Izabela Węgrzyńska poinformowała, że jest przygotowany jeszcze jeden projekt uchwały, który 

nie jest ujęty w porządku sesji i on właśnie dotyczy zmiany szerokości dróg gminnych. 

Prawdopodobnie Wójt w rozmowie z Przewodniczącym Rady Gminy wspominał o tym projekcie 

uchwały.  

Przewodniczący Rady Gminy zaproponował, aby z projektem tej uchwały wstrzymać się do czasu 

przybycia na posiedzenie Wójta Gminy, który zadecyduje, czy obecny projekt uchwały, który jest 

ujęty w proponowanym porządku sesji będzie wykreślony a w miejsce to wprowadzony zostanie  

projekt uchwały dotyczący dróg gminnych. 

Podziękował Pani Izabeli Węgrzyńskiej za omówienie projektów uchwał. 

Kolejno przystąpiono do omówienia zmian budżetowych. 

Ad 5 i 6  

Pani Zofia Gorzyńska Skarbnik Gminy odczytała uzasadnienie do zmian budżetowych. 

W trakcie odczytywania zmian - w wyniku zapytań radnych w sprawie zabezpieczonych środków na 

planowane zadania inwestycyjne - poproszono na posiedzenie Panią Małgorzatę Bogdanowicz 

podinspektora ds. inwestycji, która dokładnie opisze prace które są w planie do wykonania w 

poszczególnych inwestycjach. 

Do posiedzenia dołączyła Pani Małgorzata Bogdanowicz – podinspektor ds. inwestycji. 

Radny Adam Zarzycki spytał  na jakie dodatkowe zadania ma zostać jeszcze zabezpieczenia kwoty 

120 tys. zł. jeżeli chodzi o remont  Szkoły Podstawowej w Trąbkach Wielkich. 

Pani Małgorzata Bogdanowicz – poinformowała o konieczności wykonania dodatkowego zakresu 

prac przy obecnym remoncie Szkoły Podstawowej w Trąbkach Wielkich, które nie były ujęte w 

kosztorysie m.in. zakup farby magnetycznej, budowa przyłącza energetycznego czy kanalizacji. 

podbitka dachu i remont schodów. Na zakończenie swojej wypowiedzi Pani Małgorzata zaznaczyła, 

że proponowana kwota zabezpieczenia jest tylko propozycją, nie ma ostatecznego kosztorysu 

wykonania tych prac, będzie jej znany w najbliższy piątek. Może być tak, że będzie potrzebna kwota 

60 tys. zł a nie 120 tys. zł.  

Wywiązała się na powyższy temat dyskusja w trakcie której  wspólnie ustalono że do terminu sesji 

będzie już dokładnie wiadomo ile środków będzie potrzebne i w dniu sesji rada podejmie decyzje 

jaką kwotę należy zabezpieczyć na te zadania. 

Kolejne zadane pytanie radnych dotyczyło pozycji zabezpieczenia kwoty 70 tyś. zł. na kanalizację w 

Kłodawie. Radni pytali czy będzie to związane tylko z przygotowaniem dokumentacji, i czy 

przewiduje się budowę tej kanalizacji, terminy realizacji inwestycji. 

Wójt Gminy – poinformował, że będzie się to wiązało z budową tej kanalizacji. Zaznaczył, że 

miejscowość Kłodawa jest problematyczna pod względem zróżnicowani terenu. 
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Przewodniczący Rady spytał, czy są jeszcze jakieś zapytania do zmian budżetowych. 

Pytań nie zgłoszono.  

Kolejno zostały przedstawione kolejne zmiany. Pytań nie zgłoszono. 

Ad. 7 

Przewodniczący Rady Gminy udzielił głosu Wójtowi Gminy celem przedstawienia konieczności 

podjęcia uchwały. 

Wójt Gminy – poinformował, że potrzeba podjęcia uchwały wiąże się z kolejnym programem 

umożliwiającym dofinansowanie dla gmin, który będzie dostępny dla obszarów gmin wiejskich. 

Zaznaczył, że  aby gmina mogła skorzystać z tego dofinansowania musi spełnić określone warunki. 

Jednym z tych warunków jest to, aby droga gminna była w wykazie druk publicznych gminnych. Ta 

propozycja ujęta jest właśnie w przedstawionym projekcie uchwały. Uchwałą tą stwierdzamy 

kategorię drogi. 

 

Ad 8 

Przewodniczący Rady Gminy udzielił głosu Wójtowi Gminy celem przedstawienia konieczności 

podjęcia uchwały. 

Wójt Gminy – poinformował, że gmina co roku ma obowiązek przedstawienia radzie i podjęcia 

przedmiotowego projektu uchwały.  

 

Ad 9 

Przewodniczący Rady Gminy udzielił głosu Wójtowi Gminy celem przedstawienia konieczności 

podjęcia uchwały. 

Wójt Gminy – poinformował, że projekt tej uchwały dotyczy działek, gdzie gmina skorzystała z 

prawa pierwokupu. Dzisiaj proponujemy, działki te sprzedać.  

 

Ad 10 

Przewodniczący Rady Gminy udzielił głosu Wójtowi Gminy celem przedstawienia konieczności 

podjęcia uchwały. 

Wójt Gminy – przypomniał o podjętej wcześniej przez Radę Gminy uchwale dotyczącej trybu 

powoływania członków oraz organizacji  do Gminnej Rady Działalności Pożytku Publicznego w 

Trąbkach Wielkich z której wynika, że w skład takiej rady mają zostać powołani dwóch 

przedstawicieli Rady Gminy. Przedmiotowa uchwała powoła właśnie ten skład. Zaznaczył, że rada 

pożytku publicznego jest na terenie Gminy nowym tworem. 

Przewodniczący Rady – zwrócił się do radnych z propozycją zgłaszania kandydatów. 

 Wywiązała się dyskusja w trakcie której  wspólnie ustalono, że propozycje zostaną przedstawione 
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przed sesją rady gminy. 

Ad 11 

Przewodniczący Rady Gminy udzielił głosu Wójtowi Gminy celem przedstawienia konieczności 

podjęcia uchwały. 

Wójt Gminy – poinformował, że zmiana dotyczy tylko wskazania nr konta i  termin płatności za 

odpady komunalne. 

 

Ad 12 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Radny Marek Czerwiński – uzasadnił potrzebę podjęcia 

powyższej uchwały. 

Przewodniczący Rady Gminy – z uwagi iż skarga jest na Przewodniczącego Rady Gminy zabrał głos, 

informując że jest zobowiązany do pełnego poinformowania radnych o sprawie. 

Ad 13 

Przewodniczący Rady Gminy – przypomniał rozmowę z Wójtem Gminy przed przygotowywaniem 

porządku obrad. W rozmowie tej wynikało że uchwała która miała być uwzględniona w porządku 

sesji miała dotyczyć zmian w szerokościach dróg gminnych. Obecny projekt uchwały z informacji 

przedstawionej przez Panią Izabelę Węgrzyńska przedstawia inne zmiany, a mianowicie zmianę 

dotyczącą parametrów działki usługowo – przemysłowej. Z uwagi na powyższe proponuję, aby zdjąć 

z porządku projekt obecnej uchwały a w miejsce wykreślonej wprowadzić uchwałę dotyczącej 

zmiany szerokości dróg, która jest przygotowana a nie została wprowadzona do porządku sesji.  

Wójt Gminy – poinformował, że uchwała która jest uwzględniona w proponowanym porządku sesji 

dotyczy działki położonej naprzeciwko oczyszczalni ścieków. Inwestor chce otworzyć halę do 

produkcji wiatraków. Podjęcie tej uchwały umożliwi powstanie nowych miejsc pracy. Zmiana 

dotyczy tylko wysokości. Dodatkowo Wójt zaproponował aby projekt  tej uchwały dodatkowo 

obejmował zmianę w miejscowym planie zagospodarowania przestrzennego z uwzględnieniem 

szerokości zmiany drogi gminnej. Zaznaczył że obie zmiany dotyczą Trąbek Wielkich i można je 

uwzględnić w jednym projekcie uchwały bez konieczności wykreślania czy wprowadzania do 

porządku obrad kolejnej uchwały.  

Wywiązała się dyskusja na powyższy temat w trakcie, której ustalono że do obecnego projektu 

uchwały zostanie dodany dodatkowy załącznik uwzględniający zmiany szerokości dróg gminnych 

położonych na osiedlu w stronę Ełganowa oraz działek położonych w stronę Gdańska przecinających 

drogę wojewódzką. Będzie to stanowiło załącznik nr 2 do omawianej uchwały. 

 

Przewodniczący Rady – spytał, czy są jeszcze jakieś pytania do proponowanego porządku obrad.  

Wójt Gminy – poinformował radnych, że w dniu sesji będzie chciał radnym zaproponować jeszcze 
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jedną uchwałę do wprowadzenia na sesji, ale dopiero po uzgodnieniu ze Starostom Gdańskim. 

Obecnie czeka na informację od Starosty. Uchwała będzie dotyczyła budowy drogi w Kleszczewie. 

Starosta chce nam przekazać nieodpłatnie płyty yomby. Sołectwo Kleszczewo podjęło się budowy 

drogi Brzozowej. Mieszkańcy  przeznaczyli na ten cel środki. Starostwo chce Gminie przekazać 

nieodpłatnie płyty yomby. Gmina przejęła by tę inwestycję. Jest to droga powiatowa.  

 

Przewodniczący Rady spytał, czy są jeszcze jakieś pytania, w związku że nie zgłoszono żadnych 

pytań zakończył posiedzenie komisji. Podziękował wszystkim za czynny udział w posiedzeniu. 

 

 

Protokolant :        Przewodniczący Rady Gminy 

(-) K. Czyż             (-) Zbigniew Leszczyński 

 

  


